
 

 

 

 

 /23/823 מיום  ישיבת הנהלהסיכום 

 

 משתתפים:  

 ראש המועצה   לין קפלן 

 מנכ"לית   תהילה מימון 

  גזבר  אלדד חזי 

 מנהל קדם יסודי  איתי דקל 

 חברת מועצה  אילה רבין 

 חברת מועצה  יונת ארז חגאי 

 חבר מועצה  רותם ריעני 

 

 להלן עיקרי הדברים: 

 .הוצגו נושאי המליאה של ספטמבר .1

, שדרוג  182-ו 89הוסברו כלל התב"רים המועלים לדיון לרבות הגדלת תב"ר פיתוח בשכונות  . 2

 שצ"פ השקמה, גדרות בחורשה ועוד. 

 הוסברה הבקשה להחזרת פרוייקט הראשונים לחברה הכלכלית והסיבות לכך.  . 3

 

 

 

 

 

 רשמה: 

 תהילה מימון 

 


